
 

Referat for bestyrelsesmøde 
torsdag den 26. september 2024 kl. 17:30 i klubhuset. 

 

Deltagere: 

Klara Kruse                           Formand    (KK) 
Torben Jørgensen Næstformand (TJ)    
Uffe Pedersen Kasser (UP) 
Børge Nyland Andersen Best. medlem (BN)                                     
Claus Jørgensen Best. medlem (CJ) 
Merete Bech Bennetsen Best. medlem (MBB) 
Jørgen Meinicke 1. supp. (JM) 
Lene Trier                          2. supp.  (LT) 
Jens Elvang Sekretær (JE)  
 
Afbud: 
Niels Brix Jensen Best. Medlem (NBJ) 
 

1. Godkendelse af referat. – referat godkendt uden bemærkninger 

2. Orientering fra   

1. Formanden 

1. Frivillighedsarrangement 24/11 – Underholder Henrik Knudsen 
Invitation udsendes asap. KK&JE 

2. Referat FU. 
KK kommenterede enkelte punkter i referatet.  

3. Bestyrelsen vil til kommende generalforsamling komme med forslag til nye 
medlemskategorier. 

2. Golfmanageren 

1. Medlemstal taget til efterretning uden bemærkninger. 
Der er pt. 1742 medlemmer heraf 1258 med spilleret til 18 huls banen. 

2. Efterårstilbud prøvemedlemskab. Indtil nu er der ”solgt” 22 stk. efterårstilbud. 
3. Carlsberg fortsætter som drikkevarer leverandør til cafeen når nye forpagtere 

tager over. Der indgås ny 3 årig aftale fra 1/1-2025. Forpagter var med i 
beslutningen.  

4. APV hos greenkeeperne.  
Indsatser vedr. omklædningsfaciliteter, tunge løft, vibrationer, intern 
kommunikation, planlægning og afvikling af arbejdsopgaver.  

5. Personale: Sæsonansat Thomas Bach Jakobsen stopper ultimo september.  
6. DGU introducerer DGU's Mit Golf App som har mange forskellige funktioner. 

Det bliver spændende at komme i gang med den nye app. 
 



 
3. Udvalgene 

1. Baneudvalg (TJ) Udvalget er meget tilfreds med Banen på langt de fleste 
områder – stor ros til keeperstaben og den daglige koordinering af opgaver 
sammen med kontoret/Jens E. Problemer med længere varende vand i flere 
bunkers er adresseret - og tiltag igangsat senere i 2024. Baneudvalget har taget 
stilling til og prioriteret opgavelisten omkring strategiarbejdet BANEN. 

2. Begynder – intet nyt. 
3. Turneringsudvalg – afslutningsturnering afvikles lørdag den 5. oktober med 

Wine Collective som ny sponsor. 
Evaluering af årets turneringer foregår i udvalget. 

4. Sportsudvalget. Der afholdes møde i næste uge. Nye i udvalget er Merete B. 
Bennetzen og Henrik Holmkvist. Evaluering af 2024 samt et kig frem mod 2025 
er opstartet. 

5. Juniorudvalget. Sølvmedalje til juniorhold. Tillykke til holdet. 
6. Hcp-udvalg. Intet nyt 
7. Husudvalg. Gangbro har fået lagt skridsikkert underlag. Etablering af 

overdækning af varmepumper opstarter mandag den 30/9 af Karsten Kruse og 
Per Kessel. 

8. Mandagspigerne. Intet nyt. 
9. Serviceudvalget. Baneservice – overdragelse af opgaver til ny formand for 

baneservice er opstartet. 
P&P ambassadører. Gør en forskel og er en kæmpe hjælp til baneservice. 
Indsatsen evalueres. 

10. Regeludvalg – Opgavebeskrivelse til godkendelse. Denne blev godkendt. 
Udvalget spørges om mulighederne for regelundervisning på banen., regelaften 
mm. 

11. Sponsorudvalget. Forlængelse af sponsoraftaler sker i kommende periode. 
God sponsordag afviklet fredag den 6. september. 

12. Cafe. God og positiv stemning i cafeen.  
Nye forpagtere starter op pr. 1/12 og tilbyder julefrokoster og nytårsmenu. 
 

3. Regnskabs gennemgang. 

Budgetopfølgning 31/8. UP redegjorde for fremsendte regnskabstal. 
Forventning er at årets resultat lander tæt på budget. 
Gennemgang taget til efterretning uden bemærkninger. 

4. Generelle sager. Intet 

5. Enkeltsager.  

1. Medlemsundersøgelse, GIC – CJ 
CJ præsenterede resultater fra medlemsundersøgelsen. 
Gennemgang taget til efterretning. 
JE varetager opgaven med at rundsende lister med personer der tilkendegiver de vil 
hjælpe til relevante udvalgsformænd. 



 
Tilbagemelding på medlemsundersøgelse til medlemmer. Der indkaldes til 
medlemsmøde torsdag den 10/10 kl. 18.30 til 20.00.  

6. Lukkede/fortrolige sager. 

7. Opfølgning strategiske fokusområder. 

1. Strategi – fokusområder – budget for tiltag 2025 

1. Banen (TJ) Prioriteringer af indsatser er gjort. Budgetønsker er fremsat og ønsker 
behandles på budgetmøde. 

2. Driving Range og Pay&Play (MB). Intet nyt 

3. Fastholdelse af medlemmer (NBJ). Der arbejdes i gruppen. 

4. Medlemssammensætning (CJ) – Oplæg til medlemssammensætning / 
indførelse af venteliste. 
Grundig gennemgang og diskussion af oplæg til maksimale antal medlemstal 
herunder fordeling på medlemskatagori.  
Bestyrelsen besluttede, at der maksimalt skal være 1200 medlemmer med 
spilleret til 18 huls banen. 

8. Eventuelt. Intet 

9. Næste møde. 
(Budgetmøde - tirsdag den 5. november kl. 17.30) 
Bestyrelsesmøde torsdag den 24. oktober kl. 17.30 

Mødet slut ca. kl. 22.00 

 


